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P R O T O K Ó Ł Nr L/2018 
z L Sesji Rady Miejskiej w Blachowni, 
odbytej w dniu 18 stycznia 2018 roku 

w Sali Konferencyjnej Ochotniczej Straży Pożarnej 
w Blachowni przy Placu Wolności nr 2 

 
Obrady rozpoczęto o godz. 15 

00
, zakończono o godz. 15 

20
. 

Sesji Przewodniczyła Przewodnicząca Rady Miejskiej w Blachowni – Edyta Mandryk 
 
W obradach uczestniczyło 13 radnych, co stanowi 87 % ustawowego składu Rady. 
 
Ponadto w obradach uczestniczyli: 
Burmistrz Blachowni - Sylwia Szymańska. 
Sekretarz Gminy – Dariusz Wojciechowski, 
Skarbnik Gminy – Elżbieta Wolska, 
Kierownik Referatu Inwestycji i Zamówień 
Publicznych – Grzegorz Loręcki. 
Mieszkańcy. 
 
Załączniki: 
1. Lista obecności radnych. 
2. Lista obecności osób zaproszonych. 
3. Uchwała Nr 270/L/2018 w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2018. 
4. Protokół Komisji Uchwał i Wniosków. 
 

Porządek obrad: 
1. Otwarcie obrad sesji. 
2. Stwierdzenie jej prawomocności. 
3. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 
4. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy na rok 2018. 
5. Zamknięcie obrad Sesji Rady Miejskiej w Blachowni. 

 
Streszczenie przebiegu obrad. 

Ad. 1. 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Edyta Mandryk otwierając L sesję przywitała wszystkich 
przybyłych gości. 
 
Ad. 2.  
Przewodnicząca Rady Miejskiej Edyta Mandryk stwierdziła, że w sesji uczestniczy 13 radnych,              
co stanowi kworum niezbędne do prowadzenia obrad sesji Rady Miejskiej w Blachowni, umożliwia 
przeprowadzenie ważnych wyborów oraz podejmowanie prawomocnych uchwał. 
 
Ad. 3.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej Edyta Mandryk zaproponowała do składu Komisji Uchwał            
i Wniosków: 

1. Radnego Henryka Kanię (radny wyraził zgodę na kandydowanie do Komisji Uchwał 
i Wniosków). 

2. Radnego Jacka Roguta (radny wyraził zgodę na kandydowanie do Komisji Uchwał                    
i Wniosków). 

3. Radnego Tomasza Czecha (radny wyraził zgodę na kandydowanie do Komisji Uchwał                    
i Wniosków). 

Skład Komisji został przyjęty jednogłośnie – 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów 
„wstrzymuję się”. 
Na sali obecnych 13 radnych. 
 

Ad. 4. 
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Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków Tomasz Czech przedstawił projekt uchwały                  

w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2018. 

 

Burmistrz Blachowni Sylwia Szymańska przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały: 

Zwiększa się dochody budżetowe o 1 650 000 zł. Jest to refundacja kosztów poniesionych w 2017 

roku przez Gminę na oświetlenie. 

Proponuje się przeznaczyć środki w kwocie:  

- 600 000 zł na remont ulicy Zielonej w Łojkach. Wojewoda Śląski w ramach „Programu 

rozwoju gminnej i powiatowej infrastruktury drogowej na lata 2016 – 2019” przyznał 

dofinasowanie w wysokości 550 000,00 zł. Wymagane jest potwierdzenie zabezpieczenia 

wkładu własnego w uchwale budżetowej w terminie do 19 stycznia 2018 roku. 

- 500 000 zł na zakup samochodu bojowego dla Ochotniczej Straży Pożarnej w Cisiu. OSP 

Cisie złożyło wniosek o dotację do Powiatowych Ochotniczych Straży Pożarnych. Zostanie 

również złożony wniosek do Krajowego Systemu Ratownictwa o dotację na zakup 

samochodu. Przy wnioskach wymagane jest potwierdzenie zabezpieczenie wkładu własnego 

w budżecie.  

- 550 000 zł na oświatę. 

 

W dyskusji nad projektem uchwały udział wzięli: 

Radny Cezary Osiński zapytał: 

- w jakiej części kwota 500 000 zł będzie zabezpieczała wóz strażacki? 

- czy na ulicy Zielonej jest kanalizacja? 

- na jakie wydatki oświatowe jest przeznaczona kwota 550 000 zł? 

Burmistrz Blachowni Sylwia Szymańska odpowiedziała, że w kwestii: 

- wozu strażackiego nie wiadomo, w jakiej kwocie będzie dotacja. Koszt zakupu samochodu 

wynosi około 700 000 zł. 

- ulicy Zielonej, przed położeniem nakładki asfaltowej chcielibyśmy wybudować suchy kanał 

sanitarny.  

Kierownik Referatu Grzegorz Loręcki wyjaśnił, że kanalizacja w Łojkach jest zaprojektowana. 

W ubiegłym roku w budżecie nie było środków na wykonanie dokumentacji projektowej na remont. 

Wniosek o dofinansowanie remontu ulicy Zielonej złożony był na odtworzenie drogi (wykonanie 

nakładki asfaltowej i rowów). Obecnie projektant ul. Zielonej i projektant kanalizacji robią 

uzgodnienia. Będziemy się starać wykonać kanał suchy (koszt około 500 tyś. zł).  

Radny Jacek Rogut zapytał, czy przewidziana jest budowa kanału deszczowego w ul. Zielonej? 

Kierownik Referatu Grzegorz Loręcki odpowiedział, że wniosek zawierał odtworzenie rowów. 

Burmistrz Blachowni Sylwia Szymańska poinformowała, że będzie organizowane spotkanie 

konsultacyjne z mieszkańcami. 

 

Skarbnik Gminy Elżbieta Wolska odpowiedziała, że środki oświatowe w większości                               

są zabezpieczone w budżecie. W ramach wolnych środków powinny być uzupełnione środki                        

na realizację zadań wymagających stosowania specjalnej organizacji nauki dla uczniów z orzeczeniem 

dysfunkcji. 

 

Uchwała Nr 270/L/2018 w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2018 został podjęta jednogłośnie 
13 głosów „za”, 0 głosów „wstrzymuje się”, 0 głosów „przeciw”. 
Na Sali 13 radnych.  

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Edyta Mandryk zapytała w sprawie transportu zbiorowego czy 

została złożona oferta? 
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Burmistrz Blachowni Sylwia Szymańska odpowiedziała, że została złożona tylko jedna oferta. 

Obecnie trwają rozmowy, które nie zostały zakończone. Następne spotkanie odbędzie się we wtorek. 

Umowa nie została jeszcze podpisana. Firma ostatecznie nie jest wybrana trwają negocjacje.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej Edyta Mandryk odniosłam się do słów Pani Burmistrz i prosiła 

o udział w spotkaniu. 

Burmistrz Blachowni Sylwia Szymańska odpowiedziała, że na etapie negocjacji wolałaby sama 

prowadzić spotkania w obecności prawników. 

 
Ad. 5. 
W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodnicząca Rady zamknęła L sesję Rady Miejskiej 
w Blachowni. 
 
 
 
Protokołowała       Przewodnicząca Rady Miejskiej 
 
Iwona Gawlik        Edyta Mandryk 

 


